
ZAPISNIK

Zapisnicar: Ivana Lacic

Tomislav Dzelalija - pozdravljam nazocne.

Prelazimo na potvrdu zapisnika sa 16. sjednice Gradskog vijeca Grada Dmisa.

Zapisnik sa 16. sjednice Gradskog vijeca je usvojen sa

1

Utvrdujem da je na 17. sjednici Gradskog vijeca od ukupno 14 vijecnika nazocno 12 vijecnika, 
te da postoji kvorum za valjano odlucivanje.

sa 17. sjednice Gradskog vijeca Grada Dmisa, odrzane dana 11. prosinca 2023. godine, u 
velikoj gradskoj vijecnici, s pocetkom u 18,30 sati.

Nazocni clanovi vijeca:
Tomislav Dzelalija, Ante Pleadin, Antonija Vatavuk, Dragan Radeljak, Zrinka Vukusic, Petar 

Abramac, Ana Mrden, Marin Barisic, Vlatka Duilo, Ante Galic, Ivica Kosor, Bosiljka Janjic (12)

REPUBLIKA HRVATSKA 
SIBENSKO-KNINSKA ZUPANIJA

GRAD DRNIS 
GRADSKO VIJECE

Opravdano odsutni:
Andelka Barisic, Josko Nedoklan (2)

10 (deset) glasova ZA 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

Ostali nazocni:
Josip Begonja, Marija Lovric, Sime Cigic, Ivana Sucic, Danijela Drezga, Niveska Vlaic, Jure 

Dzaja, Davor Cupic, Marinko Sindilj, Davor Gaurina,
Nazocni putem video poziva predstavnici UHY savjetovanje d.o.o. Boris Pekic i Marino Bezmalinovic

KLASA: 021-05/23-50/05
URBROJ: 2182-6-23-02
Drnis, 11. prosinca 2023. godine



VIJECNICKA PITANJA:
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Tomislav Dzelalija - konstatiram da je sjednici pristupila vijecnica Antonija Vatavuk, te je 
trenutno sjednici nazocno 11 (jedanaest) clanova Gradskog vijeca.

Vlatka Duilo - prvo pitanje, ovih dana, u sluzbenoj posjeti Gradu Drnisu je boravio 
potpredsjednik Vlade i ministar g. Branko Bacic. S obzirom da njegovo Ministarstvo pokriva siri spektar 
nadleznosti, ja bih vas lijepo milila da nas izvijestite o temama i zakljuccima tog sastanka. 
Pretpostavljam da je bilo nesto o projektima, buducim koji bi se trebali realizirati u nekom buducem 
razdoblju.

Drugo pitanje, kraj godine je pred nama, svake godine u ovo vrijeme, ostajemo pomalo 
razocarani, cinjenicom da se prica o gradnji zaobilaznice prolongira za iducu godinu, svake godine se 
govori - iduce godine, to je vec desetljece u pitanju, to je razocaravajuce,

Zanima me informacija - sta je sa zaobilaznicom Grada Drnisa.
Imate li tu informaciju. Mediji izvjestavaju da bi trebalo doci do izgradnje nase zaobilaznice, 

medutim, ja sam pomalo skepticna, jer davno je bila 2012. godina, kad smo proveli raspravu o studiju 
utjecaja na okolis.

Josip Begonja - da, bio je potpredsjednik Vlade i ministar g. Branko Bacic, u petak, na tragu 
prethodne posjete njegovih suradnika prije nekih dva, tri tjedna. Razgovaralo se o vise tema. Naravno, 
jedna od tema, jednako vazna za nas, je i Zakon o upravljanju drzavnom imovinom. Gda Lovric je data 
popis svih akata, svih nasih zahtjeva koje smo uputili vec nekoliko godina. Radi se o ustupanju 
gradevinskih zemljista, nabrojit cu samo neke, Bristani, Kljuc, Siveric, Pakovo Selo.... i drugi predmeti 
koje smo dostavili. 0 Zakonu, konacna verzija, u srijedu ce se raspravljati u Saboru, i nakon usvojenja, 
po tom zakonu, predmete ce za manje gradove i opcine Zupanija, a za vece ce to sami rjesavati. Ono 
sto se, po meni cini dobro, da je to pilot projekt od prije dvije, tri godine, onda bi se dalje prepustali 
predmeti, drugim gradovima koji bi htjeli uzimati svoje predmeta. Zakljucili smo, da ti predmeti koji se 
nalaze gore, da ih Zupanije ne preuzme, nego, obzirom da ce doci do rasterecenja samog Ministarstva 
koje je zapocelo postupak rjesavanja, oni ih dovedu do kraja. Govorimo o gradevinskim terenima u ovim 
naseljima za koje smo mi poslati zahtjeve, za neke prvi put i prije nekih sest, sedam godina.

Drugo pitanje, je zavrsetak vise stambene jedinice na Pazaru u kojom bi mi trebali dobiti tri 
stana kadrovska, a mozda i jos dva vise nego je nas prvotni zahtjev.

Istovremeno smo razgovarali i o zahtjevu za jos jednom identicnom zgradom, koja bi bila nesto 
manja, sa isto odredenim brojem kadrovskih stanova,

Odradio sam, sa gradskom upravom, sva tri kruga, najprije sa nasim korisnicima, zatim 
zupanijski proracunski korisnici, ustanove, danas sam obavio razgovor i sa policijom, njihove interese, i 
to sve skupa treba objediniti, dostaviti, kao jedan od razloga zasto bi se u Drnisu trebala graditi jos 
jedna vise stambena zgrada na istoj lokaciji.

Upravo je danas dosao Nacrt izmjene i dopune UPU-a, vezano za parcele na Pazaru. 
Razgovarali smo i o zgradama i energetskoj obnovi istih. Radi se o jos sedam zgrada.
Takoder, ministra je zanimalo, a podnijeli smo zahtjev prije otprilike godinu, dvije, da nam se 

daruje zgrada bivse skole u Radonicu, za potrebe predskolske ustanove, dobili smo Ugovor o 
darovanju. Vecje proknjizeno, nase je vlasnistvo. Ministar je htio i pogledati taj objekt.

Razgovarali smo i o djelomicnoj konstruktivnoj sanaciji objekata u centru grada. Tri objekta. 
Dogovor je da se napravi, ti prozori i vrata na zgradama, prijeti urusavanje, dogovoreno je da Grad 
Dmis napravi elaborat te djelomicne sanacije, da bi se iduce godine javili na natjecaj, da se to zatvori, 
da izgleda bolje nego sto je u ovom trenutku.

Pricali smo, naravno, i o obilaznici, kao i o drugim pitanjima, i na drugim sastancima, dan prije u 
Solarisu, i sa premijerom Plenkovicem, i u razgovoru sa g. Skoricem i min. Butkovicem, da je to u




